
Algemene beschouwingen Landsmeerse VVD bij de 
Begroting 2024 van de gemeente Landsmeer 

Focus en ga door! 

Voorzitter, 

De Landsmeerse VVD is positief gestemd. Niet alleen ligt er een duidelijke begroting voor, 
waarvoor onze dank naar de organisatie, maar ook zien wij dat er concrete stappen worden 
gezet. 

De schouw aan het Lint, die onlangs is gehouden, moet uitwijzen hoe in eerste instantie op 
korte termijn de veiligheid kan worden vergroot. Kleine dingen die redelijk simpel kunnen 
worden uitgevoerd kwamen ter sprake, maar ook grote zaken, waarvoor we geld moeten 
gaan zoeken in de begroting. 

Op het gebied van bouwen en wonen zien we ontwikkelingen aan de Violierweg en in 
Purmerland, de locaties die in het bezit zijn van de gemeente en waarop we dus snel kunnen 
schakelen, maar ook bij Sneekhout en in Den Ilp zijn ontwikkelingen en er wordt door 
particulieren serieus gekeken naar een aantal locaties waar kleinschalige woonprojecten 
kunnen worden ontwikkeld.  Echter, de huidige door de gemeenteraad gestelde kaders 
leiden soms tot problemen. Daarom zijn wij verheugd dat de Omgevingswet ons dwingt om 
het komend jaar met een Omgevingsvisie aan de gang te gaan, waarin regels opnieuw 
gesteld en aangepast kunnen worden. Daarin kunnen we aangeven, waar  en wat we willen 
bouwen, en waar vooral niet (bijv. in het Sportpark).  
Wij kijken in dit kader ook uit naar de gebiedsvisie voor de entree van Landsmeer en de 
ontwikkelingen bij de Oude Keern.  

De VVD is ook zeer blij dat er een integraal huisvestingsplan voor de Landsmeerse scholen 
ligt. Hiermee worden scholen gemoderniseerd en aangepast aan de huidige normen, 
waarbij het zeer belangrijk is dat de school in Den Ilp, De Fuik, blijft bestaan.  De VVD zal zich 
daarvoor ook altijd blijven inzetten.  

Aangezien we niet alles wat moet gebeuren tegelijk kunnen doen, roepen wij het college op, 
voorzitter, om te focussen en snel door te gaan.  

 Focus op de veiligheid op het Lint.

 Focus op bouwprojecten die snel uitvoerbaar zijn, wat ons betreft met name in het
middensegment, zodat er doorstroming kan ontstaan.
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 Focus op het maken van een duidelijke Omgevingsvisie, zodat er meer en sneller 
gebouwd kan worden, ook aan de rand van het dorp.  

 Focus op reële duurzaamheid, maar vermijd symboolpolitiek. Wat moet Landsmeer 
met een duurzaamheidsfonds voor huizenbezitters als we al bij de duurste 
gemeenten van Nederland horen?  

Steek dat geld in zaken die voor alle Landsmeerders van nut zijn, zoals mobiliteit en 
verkeersveiligheid, en denk ook bijv. aan accommodaties van (sport)verenigingen en de 
inrichting van het sportpark. 
 
De VVD zal hiervoor een amendement indienen.  
 
Daarnaast zal de VVD, bijna volgens traditie voorzitter, een motie indienen met het verzoek 
om goed te kijken naar de kostenkant van de afvalstoffen- en de rioolheffing. Als we minder 
belasting kunnen gaan betalen door over te gaan naar een andere uitvoerder, moet het toch 
ook mogelijk zijn om eens goed te kijken naar kostenbesparing op de uitvoering van het 
afvalbeleid. Wij zijn zeer benieuwd wat er uit de evaluatie van het afvalbeleid gaat komen 
en hopen dat dit gaat leiden tot lastenverlichting bij onze inwoners, zodat de hoogte van de 
woonlasten in Landsmeer, Den Ilp en Purmerland meer in overeenstemming met de rest 
van de regio gaat komen.   
 
Tot slot voorzitter kunnen wij er niet omheen onze zorg te uiten over het zgn. ravijn, het 
grote gat in de begroting in 2026. We zien dat, net zoals Landsmeer de meeste gemeenten 
geen meerjarig sluitende begroting overleggen als vorm van protest. Dit ontslaat deze 
gemeenteraad natuurlijk niet van de plicht om zuinig met de middelen om te gaan en 
daarnaast ook te zorgen voor eigen structurele inkomsten, zodat onze voorzieningen niet in 
gevaar hoeven komen.  
 
En ook hiervoor geldt: focus en ga door! 
 
Tot zover voorzitter. 
 
 


